
Video: 47. O dvou pohledech na válku – z
Ukrajiny a z Ruska

Donedávna jsme ruské duchovní kárali, že k tomu krveprolití, které Rusko na Ukrajině páchá, církev
mlčí. Teď konečně promluvila a my můžeme jen litovat toho, že raději nezůstala mlčet. Ruské
církevní vedení i osobnosti slavných kazatelů jsou v zajetí vášnivě tmářské omezenosti (nikoliv
nepřipomínající západní inkvizici), dnes plně rozvíjející své páchnoucími květy prolhanosti,
barbarství a své hlouposti resp. nekultivovanosti.

Video

O dvou pohledech na válku – z Ukrajiny a z Ruska
Níže přinášíme střihový video-dokument, který ohromuje pohledem na morální stav Ruské
pravoslavné církve. 
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Zatímco dříve jsme mysleli, že tato církev je v Rusku v Putinově zajetí, nyní vidíme, že církevní
vedení i osobnosti slavných kazatelů jsou v zajetí vášnivě tmářské omezenosti (nikoliv
nepřipomínající západní inkvizici), dnes plně rozvíjející své páchnoucími květy prolhanosti,
barbarství a své hlouposti resp. nekultivovanosti.

To, o čem zde píši, neplatí pochopitelně pro všechny Rusy, ale jak se teď stalo zřejmé,
schvalovaní putinismu, rozpínavosti, agresivity a života ve lži (Solženicyn) ovládá myšlení většiny
ruské společnosti.

Díky tomuto myšlení a kvůli stavu tehdejší ruské církve už před sto lety zvítězili bolševici. Teď je to
vlastně jako přes kopírák: morální a duchovní stav církve spolu s nemocí ruské národní povahy a s
prohnilým vedením státu činí z Ruska hrozbu a škodí samotným ruským lidem.

Žalostný pohled na ty, jejichž ústy promlouvá ruská církev (ať už ji vedou z biskupské pozice nebo
jsou populárními kazateli), nám ukazuje jednak problematickou duchovní kulturu církve, která už
přestala milovat evangelium, ale ve prospěch pochybných nacionalistických zájmů je ochotna věřícím
lhát, manipulovat, volat po krvi, oslavovat či ospravedlňovat zabíjení.

Příklad Kristova kříže jí už zjevně nic neříká. Dříve celkem roztomilý blouznivý ruský mesianismus,
opájející se jakýmisi mlhavými proroctvími, se dnes změnil na ruský nacismus, který má už
vyprofilovanou ideologii “ruského světa”, jehož hranice jsou stejně mlhavé, jako ta dávná proroctví.

Když už mají Rusové tak rádi proroctví, také bych jedno měl. V apokalypse se píše o
příchodu Goga a Magoga (satanem svedené národy, vojsko ďáblovo, jichž bude jako
písku a zaplní obzor, shromáždění k boji proti svatým, ale pohltí je oheň; Zjev 20,7-9).
Podle některých proroctví jsou tyto dvě záhadné entity – Gog a Magog: Čína a Rusko. A
současné Rusko včetně své církve vypadá, že by se úlohy Magoga na jeho tažení světem
docela rádo zhostilo.

Donedávna jsme ruské duchovní kárali, že k tomu krveprolití, které Rusko na Ukrajině
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páchá, církev mlčí. Teď konečně promluvila a my můžeme jen litovat toho, že raději nezůstala
mlčet.

Ani cenzurované zprávy v ruských masmédiích či nedostatek informací nemohou omluvit to soptící
vášnivě hříšné a nekřesťanské kázání, ten ruský nacismus, který je v jeho podtextu kázání, to
samolibé přehlížení zabíjení nevinných civilistů a lhostejnost ke střelbě do dětí.

Všechny ty lži a sny o vyčištění Ukrajiny a konspirace o dávných hrozbách Rusku, nadšeně hlásané
vysokými a populárními představiteli ruské církve, svědčí nejen o nízké civilizovanosti ruské
společnosti, která je ochotna takové bláboly v chrámu poslouchat, ale především o problematické
kultivovanosti vrcholků mluvčích církve a staví otazník nad jejich duchovností a vlastně i nad jejich
křesťanstvím.

Křesťanská (v hlubším neformálním smyslu) je jen menšina církevního lidu. U většiny je to jen vlajka
a obřadnictví, formalismus, folklór a farizejství. Proto má tento “pravoslavný” národ takovou státní a
církevní “věrchušku”, jakou tam dnes vidíme, a na církevních pozicích je tak málo učitelů a příkladů
zbožnosti (cítím povinnost věřit, že tam někdo takový vůbec někde je).

A to je stav největší ze světových pravoslavných církví! Církve, která se z titulu své početnosti
dožaduje být na prvním místě ze všech. Ve skutečnosti může kázat jen slepotu a šířit tmu.

A nyní slíbené video:

Ambon

Můžete také navštívit naši facebookovou stránku Baptisté – Síť víry nebo facebookovou
skupinu Zpravodaj Baptisté – Síť víry
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